

HOUSE OF COMMONS

Issue No. 34

Wednesday, June 15, 1983

Chairman: Mr. Keith Penner

*Minutes of Proceedings and Evidence
of the Special Committee on*

Indian Self-Government

RESPECTING:

The status, development and responsibilities of Band governments on Indian reserves, as well as the financial relationships between the Government of Canada and Indian bands

WITNESS:

(See back cover)

It was agreed that the documents entitled "Treaty-Agnieszka Anishnabai Report" dated by Chief Garry Potts of the First Nations Agnieszka Anishnabai be filed as an exhibit with the Clerk of the Committee.

It was agreed that Mr. Kenneth Chalmers, M.P., take the Chair of the Committee at Acting Chairman for the meeting scheduled on Thursday, June 16, 1983.

At 5:30 p.m., the Committee adjourned to the Hall of Commons for the evening.

First Session of the
Thirty-second Parliament, 1980-81-82-83

CHAMBRE DES COMMUNES

Fascicule n° 34

Le mercredi 15 juin 1983

Président: M. Keith Penner

*Procès-verbaux et témoignages
du Comité spécial sur*

L'Autonomie politique des Indiens

CONCERNANT:

Le statut, l'évolution et les responsabilités des administrations de bandes dans les réserves indiennes, de même que les rapports financiers qui existent entre le gouvernement du Canada et les bandes indiennes

TÉMOIN:

(Voir à l'endos)

Il est convenu.—Que tous les documents en question soient déposés par Tomé-Augustine Anishnabai devant le greffier du Comité comme pièce. (Pièce 44.)

Il est convenu.—Que le document intitulé "Treaty-Agnieszka Anishnabai Report" signé par le chef Garry Potts de l'Agneska Anishnabai soit joint au procès-verbal et témoignage de ce jour. (Voir Appendice 44.)

Il est convenu.—Que M. Kenneth Chalmers, député, prenne la présidence du Comité à titre de président provisoire jusqu'à ce que soit nommé un nouveau président.

A 5:30, M. Chalmers rentra au Comité pour assister à une réunion.

Première session de la
trente-deuxième législature, 1980-1981-1982-1983